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Lighthouses were built of ancient times - the most famous lighthouse in history is one of the
wonders of the world - Lighthouse of Alexandria. In general, the construction of lighthouses
went very slowly around the world at the beginning of the 19th century there were not more than
a hundred.
The oldest of the existing lighthouse, built in the days of the Roman emperor Trajan (II c.),
Located in the Spanish city of La Coruna.
Statue of Liberty from 1886 to 1902 years was used as a lighthouse.
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  Маяки были построены из древних времен - самый известный маяк в истории являетсяодним из чудес света - Александрийский маяк. В общем, строительство маяков шлоочень медленно во всем мире в начале 19-го века не было более ста. Старейший из существующих маяк, построенный во времена римского императораТраяна (II в.), Расположенный в испанском городе Ла-Корунья. Статуя Свободы с 1886 по 1902 годы, были использованы в качестве маяка.
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